

Styremøte i Malvik IL

Tirsdag 03.februar 2026, kl. 18.00 – 21.00

Klasserom, Vikhammer Ungdomsskole

Til stede: Bjarne Sørgerd (styreleder), Trine R. Winje, Ole Gunnar Kjøsnes, Siri Eide, Vidar Furu, Siri Aftret Svendsen og Didrik Tårnesvik

Forfall: Hugo Hallen, Ove Rian, Morten Forbord, Merete R. Larssen-Aas

	Godkjenning av innkalling og dagsorden. Sjekk av habilitet <i>Styret godkjenner innkalling og dagsorden.</i>
	<i>Godkjenne styrereferat 16.01.2026</i> <i>Godkjennes uten kommentarer.</i>
Sak 05/26	Prosjekt klubbhus (prosjektkoordinator på sak) - Marked Befaring med to repr. Fra Sparebank 1 SMN. Positivt. Videre dialog. Kevin Ingebrigtsen – fått jobb i Moss, men kommer til å være døråpner, men kontrakt avsluttes. Kontrakt Geir Olsen – Litt usikkerhet rundt kontraktens utforming bla. om MIL må trekke skatt før utbetaling. Sjekkes opp av Didrik. - Drift Silje fra Malvik kommunen kontaktet Terje, da hun ikke hadde fått klarsignal på at lån i KLP var klart ved en henvendelse til de. Parallelt med dette har Bjarne vært i kontakt med Ronny Myrvold hos KLP som har lovt å sette folk på saken. Lån bør være klart og utbetalt innen tre uker. Uheldig at Malvik kommune ikke fikk positivt svar, styret tar selvkritikk på at vi burde ha kontaktet KLP tidligere. Forhandler om pris – Foldevegg ned fra 325.000 til 250.000 Malvik IL hovedstyre tar ansvar for tribune, da styret ser dette som en naturlig del av klubbhuset, vi har fått øremerkede midler til formålet. Prosjektgruppen får mandat til å fullføre prosjektet. Tribune kan være på plass til sommeren 2026. Hovedstyre gir Terje og DL mandat til å kontakte fotballstyre, da det er viktig med en god og informativ dialog her, slik at det ikke oppstår noen misforståelser eller interessekonflikter. .

	Målsetting om åpning 11.05. slik at huset er åpent 17.05 for allmennheten. Terje har dialog og vil forsøke å forhandle om tidligere ferdigstillelse, men uttrykte at dette er meget utfordrende. Spesielt uheldig da flere har bestilt sine konfirmasjoner helgen før og at fremdriftsplan har vist siste del av april. Tas opp også på neste styremøte, da vet man mer om fremdriften. Søknad om midlertidig brukstillatelse slik at denne kan være klar til mai vil Siero søke om innen fristen som er satt til 01.03.26. Mangler inntekter på 1.450.000 (sponsor) (stipulert til 2,6) + 2.900.000 (Lån KLP). Viktig at inntektskostnadene blir periodisert når det er forventet utbetalt. Må få utformet et regneark som enkelt viser dette spesielt til Siri og styre. Helst bør det legges inn i Power office. Ansvar: Trine, Bjarne og Siri. Møte med prosjektgruppen må gjennomføres før neste styremøte. Trine ansvar for å innkalle Morten, Terje og Siri. Kan tas på teams.
Sak 06/26	Drift – utgikk da DL ikke var tilstede
Sak 07/26	Økonomi Referat etter møte med Soldi. Flere ting som henger i luften som må avklares med Arve Garberg, samt at BDO og Soldi kommer tilbake på et par punkter. Hovedsak elementer vedr. drift klubbhus, skatt, og noe føringer/kontoplaner. Avtale møte med Arve Garberg – Vidar tar kontakt og hekter på Bjarne, Siri og Trine Regnskap mangler fra de store avdelingene. klubbkvelder 4 ulike kontrakter. Ikke skattepliktig frivillig org., privat personer, bedrift. Didrik bistår her. Terje har utkast som han sender over til Didrik. Disse bør være klar om få uker. Allerede fått henvendelser i forb. med kort tid og fast leie. Kioskdrift i MIL er avg.fritt så lenge det foreligger aktivitet og driftes av ungdommene, foreldre. Møte med SMN, positiv til å støtte i en fastere skala. Skape engasjement og aktivitet. Befeste sin posisjon og vi må forvente at de ønsker å få noe tilbake Sjekke ut abonnement kostnader på klubbhus, ventilasjon, filter, serviceavtaler etc. Må inngå i møte med prosjektgruppen og overbringes resten av styre.

Sak 08/26	Ref møte sportslig utvalg og hallfordeling MIL/HIL/VHK v/Vidar Padling stor rekruttering, spesielt blant 10-12 åringene. Ingen vinteraktivitet. De ser behovet for at utøvere organiseres inn i andre idretten i klubben. Ski eller orientering ble nevnt. Svømming – medarrangør med Stjørdal svømmeklubb, veldig positivt. Ski – veldig god rekruttering . 3 på Hovedlandsrenn – har vel ikke skjedd tidligere. Ca. 100 stk. Større gruppe enn siste årene. Spesielt årskullene 2015 -2019. Håndball 430 aktive. Stor utfordring med hall kapasitet og man ser at det dette fra utøvere. Hall tiden er meget uheldig for de yngste gruppene, vanskelig å rekke trening da den ene treningen starter kl. 16 og den andre er fredags ettermiddag. Hall fordeling er ille. MIL Håndball opplever/føler at VHK har utnyttet hall tiden til sin fordel. Hovedstyret i MIL må på banen for å bistå, men lurt å vente til etter valget av nytt idrettsråd i april. Ellers er det for lite deltakelse og for liten respons fra avdelingene inn til sportslig utvalg. Kontroll på medlemsregistreringen ?, mye spørsmål og usikkerhet rundt dette.
Sak 09/26	Årsmøte Innkalling til styremøte etter møte med Arve Garberg – ca medio / slutten av februar for å gå igjennom årsmøtepapirer og dokumenter. Avdelingskostnader – må inn som sak og må beslutes av styres. Kommer på årsmøte. Spond må opp å gå. Mangler flere avdelinger, spesielt i fotball. Budsjett 2026 12.03 Sammenstilles og legges ut av DL 19.03. Må ut 26.02. Behov for styremøte før og etter. Styremøte 10.03 går som planlagt og nytt i medio/slutten av februar innkalles det til Seniorklubb egen avdeling- inn som eget prosjekt under hovedlaget. Følg opp regler på avdelinger – ligget uten aktivitet. Hvor mange år ? Ber om DL kan sjekke opp dette. Plan for årsmøtereferat må oppdateres med årets datoer.
Sak 10/26	Valgkomiteen inn på sak kl. 20.00 – utgikk. Eventuelt: Strategimøte med påfølgende middag. Ser om det kan være noen muligheter med en lørdag.